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Textielsuper Zeeman onderzoekt intern de mogelijkheden voor kledinginzameling. Dat vertelt MVO-manager
Arnoud van Vliet op het evenement Changemakers in Retail van RetailTrends. 

Van Vliet hoopt binnen nu en een halfjaar te starten met de kledinginzameling. "Alle kleding is welkom", vertelt
de MVO-manager. "Dus ook jasjes van Dior." Het inzamelen van kleding moet bijdragen aan de
duurzaamheidsambities van de discounter.

Zeeman werkt al jaren aan het verduurzamen en transparanter maken van zijn bedrijf. Onlangs werd het
genomineerd als 'Sustainable Retailer of the Year', een nominatie binnen de ABN Amro Beste Winkelketen van
Nederland-verkiezing.
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